
                                                          P R O T O K Ó Ł  Nr X/2007
                         Z  S E S J I  RADY MIEJSKIEJ w K O Z I E N I C A C H
              odbytej w dniu 20 sierpnia 2007r w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 
                                                            w Kozienicach             

         Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda o godzinie 11-tej otworzył  
S e s j ę Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, Burmistrza, Z-ców 
Burmistrza, Skarbnika, Sekretarza Gminy, Dyrektorów Wydz. Urzędu Miejskiego, Starostę 
Powiatu Kozienickiego Pana Janusza Stąpóra,  zaproszonych Gości oraz wszystkich 
obecnych na sali obrad, oświadczył iż zgodnie z listą obecności aktualnie uczestniczy 20 
osób, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 Radnych, stanowi qworum do 
podejmowania uchwał, decyzji.

  Lista obecności Radnych stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

  Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  zaproponował zmianę do porządku 
Sesji polegającą na wprowadzeniu projektu uchwały budżetowej o nr roboczym 7 
- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007 rok z przeznaczeniem  na 
pomoc finansową dla Szpitala Powiatowego w Kozienicaach, zgodnie z zawartym 
porozumieniem ze Starostwem Powiatowym w Kozienicach. 

  Powyższa propozycja została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych bez 
uwag – jednogłośnie.

  Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz Prawda, przypomniał że porządek 
dzisiejszej Sesji przedstawia się następująco:

Proponowany  porządek   S e s j i : 

1. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.
2. Interpelacje i zapytania Radnych.        
3. Podjęcie uchwał w sprawie:

-  zmian w budżecie Gminy na 2007r.
-  rozwiązania użytkowania wieczystego działki o powierzchni 1128 m ² 
ustanowionego na rzecz Spółdzielni Mieszkaniowej.
-  wyrażenia zgody na nabycie do zasobu mienia komunalnego nieruchomości  
położonej w Ryczywole na rzecz Biblioteki.          
-  ustalenia zasad udzielania bonifikat od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych na 
rzecz najemców.
-  zmieniająca uchwałę w sprawie założenia i określenia obwodu Publicznego 
Gimnazjum w Świerżach Górnych i nadania statutów Publicznym Gimnazjom i  
Zespołom Szkół tworzonym z dniem 01.09.1999r.
-  określenia formy organizacyjno - prawnej przedszkoli Gminy Kozienice.
-  ustalenia odpłatności za świadczenia przedszkoli prowadzonych przez Gminę 
Kozienice przekraczające ponad obowiązujące podstawy programowe wychowania 
przedszkolnego.
- przyjęcia programu restrukturyzacji i zmian strukturalnych SP ZOZ
 „ Przychodnie    Kozienickie”                   



4. Omówienie protokołu kontroli kompleksowej Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Warszawie.
5. Informacja Burmistrza na temat wariantów przekształceń organizacyjnych KCKRiS i  
KGK.  
6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.
7. Wolne wnioski i informacje.    

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z 
Radnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej wymienionym 
porządku obrad?

Radni nie zgłosili żadnych zmian, bądź innych propozycji. 

  Proponowany porządek Sesji j.w. został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 20 
Radnych bez uwag – jednogłośnie.      

Ad. 1.
  Punkt 2 - to przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji.

Protokoł Nr IX/2007 z dnia 28 czerwca  2007 został przyjęty bez zastrzeżeń.

Ad. 2.
    W punkcie interpelacje i zapytania radnych, głos zabrali:

Radna Pani Grażyna Ziółek zapytała:
- Czy odbył się odbiór techniczny ciągów komunikacyjnych dla osób niepełnosprawnych 
przy amfiteatrze na OSIR,  jeśli tak  to czy z udziałem osób niepełnosprawnych,  czy 
działają windy?
- Dlaczego nie było 7 i 8 lipca br. retransmisji z Sesji Rady Miejskiej w Kozienicach z dnia 
28 czerwca 2007r ? 
- Co zrobiono w związku z usprawnieniem pracy Urzędu Miejskiego przy wydawaniu 
dowodów osobistych, w jaki spososób jest  to zorganizowane i wykonywane?

Radny Pan Henryk Jaworski zapytał:
– kiedy będą zatoczki autobusowe przy ul. Warszawskiej na wysokości Osiedla  Zdziczów 
      i Polesie?
– Kiedy będzie wykonane przejście dla pieszych na wysokości ul. Świerkowej ?

Radny Pan Mirosław Markiewicz  zapytał:
-  Czy jest jakiś protokoł oceny usterek, które wystąpiły podczas kończącego się okresu 
gwarancji wykonywanych prac na stadionie oraz kto się tym zajmuje?  
-Nawiązał również do braku odpowiedzi na zgłoszony  wcześniej wniosek  dot. przebudowy 
płyty  stadionu, chodziło o ustalenia, diagnozy, decyzje, co zrobiono w tym zakresie?

- Komu podlega Kronika Kozienicka?

- Jakie są zmiany kadrowe na OSiR, co stało się z dotychczasowym kierownikiem OSiR
Panem Zielińskim, czy planuje się jakieś zmiany w Wydziale Promocji?
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Radny Pan Marek Buczkowski powrócił do tematu związanego z wycinką drzew, coraz 
więcej  drzew jest uschniętych (m.in. topole i inne drzewa  przy drogach i ulicach 
gminnych, nad rzeką Zagożdżonką itd.   ), które zagrażają  bezpieczeństwu, czy w tym 
zakresie podejmowane są stosowne działania?

Po czym interweniował w sprawie wykonania  doświetlenia przejść dla pieszych.

Radny Pan Pawlik Krzysztof zapytał :

- Dlaczego nie ma  znaku zakazu postoju w dni targowe przy ul. Polnej?

-Kiedy będą postawione znaki ograniczenia prędkości w ul. Brzozowej i ul. Złotej
 w Aleksandrówce?

-Kiedy zarządca drogi krajowej usunie  utrudnienia po remoncie studzienek  -  ubytki w 
jezdni ?
 
- Kiedy będzie remont ulicy Sosnowej i Maciejowickiej?

- Czy będzie wykonany parking przy ul. Batalionów Chłopskich ?

- Kiedy będzie wykonany skwer przy ulicy Bohaterów Getta?

Radny Pan Andrzej Wołos zapytał:
- Na jakim etapie jest utworzenie punktu bibliotecznego w Łuczynowie?
Nawiązał do sesji czerwcowej br. , gdzie Rada Miejska przekazała środki na 
dofinansowanie Policji w celu wzmożenia dodatkowych patroli Policji. Radnego 
interesowało w jaki sposób zawarte porozumienie z Policją jest realizowane?, ponieważ 
Radnego niepokoi fakt wandalizmu, pobojowisk jakie mają miejsce w okresie wakacyjnym 
na skwerach, przystankach itd.
Radnego interesowała również sprawa związana z przeniesieniem monitoringu do nowej 
siedziby Policji, na jakim etapie jest ta sprawa?

Radny Pan Stanisław Kuźnar zwrócił uwagę na brak ograniczeń tonażowych na ulicy 
Piłsudskiego, co powodować będzie niszczenie nowej nawierzchni  drogi.
Nawiązał również do spraw porządkowych, zapytał  - czy Urząd ma wpływ na właścicieli,  
którzy nie dbają o estetykę wokół swojej posesji tj. nie skoszona trawa, śmieci?,
dla przykładu podał Pawilon Pana Laseczki oraz  „ STOKROTKA”.
Sugerował , aby w tym kierunku podjąć stosowne działania.

Radny Pan Edward Pułkowski zapytał na jakim etapie prowadzone są rozmowy w sprawie 
modernizacji drogi krajowej nr 79? ( ulica Warszawska ).

W związku z obowiązkami przedstawiciela Policji, który nie może  uczestniczyć w dalszej  
części obrad  - Z-ca Komendanta Policji Pan Zbigniew Szwczyk ustosunkował się do 
zgłoszonej interpelacji na temat bezpieczeństwa w Kozienicach.  
  
 Poinformował m.in. :
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Na dzień dzisiejszy środki finansowe przyznane uchwałą w dniu 28 czerwca 2007r. z  
przeznaczeniem dla Komendy Powiatowej Policji w Kozienicach na realizację zadań 
określonych w porozumieniu wykorzystano w wysokości – 3 000 zł .
Zwrócił uwagę, że jest prowadzona specjalna akcja letnia, mająca na celu zapewnić 
bezpieczeństwo, mają duże ilości osób w postępowaniu mandatowym oraz kierowane są 
wnioski do Sądu. Posiłkują się również Policjantami z Radomia z Wydziału Prewencji,
Wystąpili z pismem również o wsparcie Policji z Radomia na miesiąc wrzesień, ponieważ 
jest nasilenie wykroczeń.
Z-ca Komendanta zapewniał, że będą starać się bezpieczeństwo w kończącym się okresie 
wakacyjnym zapewnić.     
Sprawa monitoringu – są problemy z przeprowadzeniem łączy, czynią starania, aby ten 
temat jak najszybciej uruchomić.      

  Ad. 3. 
     Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przedstawił następujące projekty uchwał :

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Kozienice  na 2007r.
Powyższy projekt uchwały dot. przeznaczenia środków dla zakładu budżetowego KCKRiS 
na dofinansowanie zadania inwestycyjnego „ Budowa sztucznego lodowiska I etap” 
wzbudził dyskusję wśród Radnych.
Jako pierwszy głos zabrał:
Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka, poinformował o tym, co mówił na posiedzeniach 
Komisji Rady. Projekt uchwały rozpatrywany był na poprzedniej sesji. Na dzień dzisiejszy 
jest większa informacja na temat stopnia zaawansowania przetargu publicznego na ten cel.  
Wspomniał o swich zobowiązaniach, że jeśli musiałby podpisać dokument z którego wynika 
budowanie w całości, a w przypadku nie wybudowania w całości zwrot tej kwoty, którą 
wykorzystamy – to takiego dokumentu nie podpisze i poinformuje o tym Radnych.
Wszyscy są  zdania podobnego, że wymiar mniejszy lodowiska  jest dla nas korzystniejszy,  
praktyczniejszy i tańszy. 
1 mln – Sejmik Marszałkowski 
1/3 nasze środki 
Nadzór – Wiceburmistrz Pan Igor Czerwiński ( terminy z przetargiem i decyzją są 
zachowane).

  Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda wyrażając swój niepokój, zacytował  
treść § 7 pkt. 4  Załącznika Nr 2 do Uchwały Nr 577/268/06 Zarządu Województwa 
Mazowieckiego z dnia 21 marca 2006r.  na temat zasad udzielania dotacji celowej z budżetu 
Województwa Mazowieckiego na realizację w 2006r. pilatożowego działania – budowa 
sztucznego lodowiska w ramach komponentu D – „Wieloletni Program Rozwoju 
Infrastruktury Sportowej” mówiący o:

„W przypadku wykorzystania środków niezgodnie z przeznaczeniem, pobrania środków 
nienależnie lub w nadmiernej wysokości, Beneficjent jest zobowiazany do zwrotu tych 
środków na rachunek bankowy Województwa, z którego otrzymał dotację celową wraz z  
odsetkami w wysokości określonej jak dla zaległości podatkowych. Ponadto zwrotowi 
podlegaja odsetki od środków zgromadzonych na rachunku, o których mowa w § 6. ust. 5.” 

 Po czym nawiązał do tresci § 3 pkt. 2, 3, 4 ( załącznika Nr 2 Uchwały Zarządu 
Województwa Mazowieckiego  jak wyżej )mówiącego o:
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2. Suma środków dotacji celowej dla jednego Beneficjenta z budżetu Województwa łącznie z 
innymi środkami z budżetu Państwa nie może być wyższa niż określona w ust. 1. 

 3.   W przypadku, gdy wartość przedsięwzięcia wynikająca z przetargu przewyższy koszt  
szacunkowy określony we wniosku, cała nadwyżka stanowi koszt własny Beneficjenta.

4. Ze środków dotacji nie mogą być pokrywane koszty prac wstępnych,  
przygotowywaczych i obsługi przedsięwzięcia. 

 
Nastepnie głos zabrał Radny Pan Mirosław Markiewicz , który przypomniał, że próbujemy 
podejść do powyższego tematu trzeci raz..
„ Jesteśmy przeciwni budowie sztucznego lodowiska w Kozienicach”. Budowa sztucznego 
lodowiska  odkrytego jest bardzo droga. Zdaniem Radnego,  przy dobrej woli współpracy z 
Dyrekcjami szkół można wylać ślizgawkę rekreacyjną , za mniejsze pieniądze. Wszystkie 
miasta zabiegają o takie ślizgawki.
Sens lodowiska  w naszych warunkach pogodowych jest wtedy, kiedy jest przykryty, a nasz 
projekt nie przewiduje zadaszenia.
Prosił, aby tą kwestię ponownie rozważyć. 

Burmistrz zwrócił uwagę, że w I kolejności zleca się projekt, gdzie poddaje się go ocenie 
merytorycznej, a dopiero póżniej przystępuje się do przetargu.

Radny Pan Stanisław Kuźnar jest za rozwojem sportu i rozwojem rekreacji w Kozienicach,
ale zdaniem Radnego dotychczasowe, nowe obiekty niszczeją jak: Stadion, OSIR, 
Pływalnia, które wymagają przeznaczenia dużych  pieniędzy na remont. 
Wspomniał o swich poważnych wątpliwościach jak również wątpliwościach większości 
mieszkańców mając na uwadze koszty budowy nowego obiektu, później utrzymanie,  
eksploatacja - czy znajdzie się dobry gospodarz, aby dobrze zagospodarować pieniądze? W 
pełni zgadza się z przedmówcą, że można zrobić lodowisko tańszym kosztem w inny sposób.
Nie mówi się o mediach i urządzeniach towarzyszących m.in. maszynie do czyszczenia lodu, 
która kosztuje też dużo pieniędzy( ok. 400 tys. zł)
Zdaniem Radnego 1mln 495 tys zł na pewno nie wystarczy.  

Radna Pani Ziółek Grażyna również podzieliła pogląd przedmówców, zgadza się z ich 
wypowiedzią  - jest za rozwojem sportu i wszelkich obiektów, które rozwijają młodzież i  
rozwijają sport. 
Zdaniem Radnej te zewnętrzne pieniądze w stosunku do tych, które musimy dołożyć na 
pewno nie wystarczą.

Radnemu Panu Markowi Kuźmiński  nasunęły się pewne  uwagi:
Roznawiamy o rachunku ekonomicznym . Rachunek ekonomiczny przy obiektach 
sportowych rządzi się chyba innymi zasadmi, niż tylko prosty bilans. Nie rozmawialiśmy o 
rachunku ekonomicznym dot. stadiuonu, ponieważ uznano, że w gminie tego typu obiekt  
powinien być – założenie było, że ten stadion będzie na utrzymaniu gminy, ponieważ była 
taka wola samorządu, nie wspomniał o kosztach utrzymania basenu. Nie przychodzi nam 
do głowy, żeby patrzeć na stronę księgową całego zagadnienia. Basen jest, cieszy i daje 
satysfakcję mieszkańcom. Podnoszone argumenty rachunku ekonomicznego nie do końca 
wydają się   uzasadnione. Radny dodał,  iż na wstępie  Radni  deklarowali, aby obiekty  
sportowe powstały, skoro rachunek ekonomiczny nie jest najważniejszy, to nie powinien być 
głównym kryterium czy wchodzimy w tą inwestycję czy nie. Mówimy o kosztach – 
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1.500.000 zł, ale udział gminy tylko – 500 tys zł. , 1 mln pozyskujemy z pieniędzy 
zewętrznych. Kolejną rzeczą, która była podnoszona to jest stan obiektów sportowych, które 
istnieją. Zgodził się, że te obiekty w wielu przypadkach pozostawiają wiele do życzenia, ale 
to nie powinno być argumentem, żeby nie powstał nowy obiekt, co do którego wykorzystania
wydaje się nie mieć wątpliwości, że będą ludzie z niego korzystać.
Aura – do końca nie da się przewidzieć.
Te argumenty, które były podnoszone w tej sprawie przez przedmówców nie do końca są 
jednoznaczne. Zdaniem Radnego należy spojrzeć z tej strony, z której naświetlił.             

Radny Pan Mirosław Markiewicz zauważył, że rachunek ekonomiczny nie jest  
najważniejszy, nie jest to obiekt sportowy a rekreacyjny. Zdaniem Radnego w Polsce nie 
robi się takich obiektów odkrytych. Przy dobrym programie, w wyznaczonym do tego terenie 
można wylać ślizgawkę, mamy duże potrzeby, poprawienie błędów w zakresie np. stadionu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda poinformował, iż analiza 
ekonomiczna była jednym z elementów jego wypowiadzi ale nie jest najważniejsza,  
najistotniejsza – nie było przedstawionej analizy wartości lodowiska, ma na dzień dzisiejszy 
takich danych.
Nawiązał do  „Rolby” – urządzenia, które gładzi, zrywa lód, utrzymuje odpowiednią 
grubość. Nie mając takiego urządzenia,   zapytał – jak to może wpływać na koszt  
funkcjonowania lodowiska?
 
  Po czym głos zabrał Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka 
Projekt, wykonanie, ryzykowna formuła – Amfiteatr w ostatniej chwili udało się poprawić,  
został podniesiony, widoczność się poprawiła,  „ nie ma złotych środków co jest lepsze, co 
jest gorsze  ”, zawsze trzeba to dobrze pilnować i mieć dobry nadzór. 
Nowe obiekty nam niszczeją -  co jest nowe nie niszczy się  od razu, co jest stare  - niszczeje 
bardziej.    
Na OSiR trzeba wymienić bazę noclegową, domki są stare – koncepcja jest  
przygotowywana.
Czy będzie dobry gospodarz?  - wszystko w naszych rękach, w tym roku będziemy 
rozmawiać o zmianie restrukturyzacji  KCKRiS.
Rolba – do wypożyczenia, żeby kupić to jest drogo. 
Burmistrz podał przykład m. Sochaczew – koszt wypożyczenia ze wszystkim, z namiotem ok. 
400tys. zł.  Z energii korzysta z oświetlenia ulicznego. Można o tym dyskutować czy 
wypożyczyć czy kupować. 
Koszty funkcjonowania lodowiska – albo to się zbilansuje w 100% , albo 100% dołożymy.
( jedno i drugie jest nieprawdziwe ), będą  jakieś przychody, będą jakieś koszty.
Trudno oszacować dokładnie koszty funkcjonowania.       

Wiceburmistrz Pan Igor Czewwiński przybliżył kwestię -  co wchodzi w zakres przetargu?
W ramach tej kwoty jest do wykonania kompletny projekt z podziałem na I i II etap.
Budowa I etapu czyli płyta lodowiska o wym. 30 x 30 z kompletnym orurowaniem z 
instalacją chłodzącą tej płyty. 
Koszty funkcjonowania obiektu zostały określone w programie funkcjonalno-użytkowym.
Program ten jest dość obszerny. W skład wyposażenia wchodzi agregat chłodniczy,  
niezbędne oświetlenie dla tego obiektu,  wykonanie przyłączy energetycznych i wodnych.
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Na tej działce na której zlokalizowane będzie lodowisko jest pełna infrastruktura, jeśli  
chodzi o media. 
„Rolbę” – w tej sprawie będzie decyzja, którą trzeba będzie podejmować, to nie wchodzi 
jakby w zakres. Rolbę  można wypożyczyć, można kupić nową, używaną.  

   Po przeprowadzonej dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały j.w.

 Projekt uchwały  został przyjęty w głosowaniu jawnym.
Za przyjęciem uchwały głosowało – 9 Radnych,
Głosów przeciwnych – 8,
Głosów wstrzymujących się – 2.
1 osoba będąca na sali obrad nie brała udziału w głosowaniu.
W czasie głosowania obecnych było – 20 Radnych.  
Uchwała Nr X/119/2007 w załączeniu do protokołu.
W tym momencie Burmistrz Gminy podziękował tym Radnym, którzy głosowali „ za”, dodał 
że jest to przemyślana decyzja.
   

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2007r.
Powyższy projekt uchwały dot. przeznaczenia dotacji z Urzędu Marszałkowskiego 
Województwa Mazowieckiego na zadanie pod nazwą „ Budowa sztucznego lodowiska w 
Kozienicach” ( I etap)
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, został przyjęty.
Za przyjęciem uchwały głosowało – 9 Radnych,
Głosów przeciwnych – 8,
Głosów wstrzymujących się – 2.
1 osoba będąca na sali obrad nie brała udziału w głosowaniu.
W czasie głosowania obecnych było – 20 Radnych.   
Uchwała Nr X/120/2007 w załączeniu do protokołu.
        

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Kozienice na 2007r.
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 
przy 3 głosach przeciwnych oraz 4 głosach wstrzymujących się .
Za przyjęciem uchwały głosowało – 13 Radnych. 
Uchwała Nr X/121/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2007 rok 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr X/122/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2007 rok 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr X/123/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Kozienice  na 2007 rok
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr X/ 124/2007 w załączeniu do protokołu.
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- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy na 2007 rok
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr X/125/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie rozwiązania użytkowania wieczystego ustanowionego na nieruchomości  
położonej w Kozienicach

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 
przy 1 głosie przeciwnym oraz 3 głosach wstrzymujących się.
Za przyjęciem uchwały głosowało – 16 Radnych. 
Uchwała Nr X/126/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu  mienia komunalnego 
nieruchomości gruntowej położonej w Ryczywole gm. Kozienice.

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr X/127/2007 w załączeniu do protokołu.

Zanim projekt uchwały j.n. zgłoszono następujące poprawki:

Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Budownictwa, Komunikacji i  
Bezpieczeństwa Publicznego Pan Kuźnar Stanisław zgłosił następujące poprawki:

 § 3  punkt 3.2.  w dotychczasowym brzmieniu ulega wykreśleniu.
Za przyjęciem poprawki głosowało – 20 Radnych.

W § 4 uwzględnić zapis, że w zasobach wybudowanych w latach 1990 – 1995 udziela się 
bonifikaty przy sprzedaży lokali mieszkalnych w wysokości 60% natomiast w zasobach 
wybudowanych po 1995 – 50%.

   Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego proponuje 
poprawkę najdalej idącą tj.

 § 4 punkt 4 .1. otrzymuje brzmienie  cenę lokalu obniża się o 60% w stosunku do wartości  
określonej przez rzeczoznawcę majątkowego ( było 50% ),
Poprawka została przyjęta bez uwag – jednogłośnie.

      punkt 4.2. otrzymuje brzmienie :
„Przy wpłacie jednorazowej udziela się dodatkowo 5% bonifikaty od ceny określonej w pkt.  
4.1.
    Poprawka została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych bez uwag – 
jednogłośnie.
Pozostałe punkty bez zmian ( zmiana kolejności )   
     Punkt.4.3. Przy płatności ratalnej pierwsza wpłata wynosi 30% ceny określonej w pkt.  
4.1.  a pozostałe 70% jest płatne w ratach kwartalnych przez okres 3-ch lat.
     Punkt 4.4. Rozłożona na raty należność nie podlega oprocentowaniu.  

( W związku z powyższym zgłoszona poprawka Pana Stanisława Kużnara nie była brana 
pod uwagę ) 
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  Przewodniczący Komisji Gospodarki  Pan Stanisław Kużnar proponuje wykreślić w 
całości 
 brzmienie § 8  ( kolejność § ulega zmianie do § 10  a było  11.)
Propozycja została przyjęta bez uwg – jednogłośnie.
   Następnie projekt uchwały z uwzględnieniem powyżej przyjętych poprawek

- w sprawie  zasad udzielania bonifikat od ceny sprzedaży na rzecz najemców lokali  
mieszkalnych wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej stanowiących własność 
Gminy Kozienice  został przyjęty, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych 

       – jednogłośnie.
Uchwała Nr X/128/2007 w załączeniu do protokołu.

- zmieniająca uchwałę w sprawie założenia i określenia obwodu Publicznego 
Gimnazjum w Świerżach Górnych.

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr X/129/2007 w załączeniu do protokołu.

- zmieniająca uchwałę w sprawie nadania statutów Publicznym Gimnazjom i  
Zespołom Szkół tworzonych z dniem 1 września 1999r.

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr X/130/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie określenia formy organizacyjno – prawnej przedszkoli Gminy Kozienice. 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr X/131/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie ustalenia odpłatności za świadczenia przedszkoli prowadzonych przez 
Gminę Kozienice wykraczające ponad obowiązujące podstawy programowe 
wychowania przedszkolnego.

W imieniu  Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej - Przewodniczący  Pan Marek Kuźmiński 
zgłosił poprawkę aby w § 1 projektu uchwały odpłatność za świadczenie przedszkoli ustalić 
wysokość 100 zł miesięcznie za każde dziecko ( pierwotny projekt uchwały proponuje 80 zł. )

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Pan Andrzej Wołos proponuje odrzucić 
poprawkę Komisji Zdrowia. Podwyżka z 60 zł na 80 zł jest wystarczająca.

   Przewodniczący Rady Miejskiej w I kolejności poddał propozycję zgłoszoną przez Pana 
Marka Kuźmińskiego ( czyli  odpłatność za przedszkole - 100 zł miesięcznie za każde 
dziecko ).
Za zgłoszoną propozycją głosowało – 0 Radnych
Głosów wstrzymujących się – 1
W czasie głosowania brało udział – 20 Radnych. 
Poprawka została odrzucona 
 Po czym projekt uchwały w brzmieniu przedstawionym przez Burmistrza ( tj. opłata 80 zł )
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
przy dwóch głosach wstrzymujących się.
Za przyjęciem uchwały  głosowało – 18 Radnych. 
Uchwała Nr X/132/2007 w załączeniu do protokołu.
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Zanim treść poniższej uchwały Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka poinformował 
m.in.  z czego wynikają te zmiany:
Zmiany wynikają z tak zwanego „ducha czasu” , kierunek publiczny na nie publiczny.
Program wychodzi naprzeciw środowisku medycznemu oraz poprawa  jakosci  usług, które 
są za pieniądze publiczne.
W uzupełnieniu zabrał głos Przewodniczący Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej Pan 
Marek Kuźmiński, który zauważył, że jest to program intencyjny zmierzający do podjęcia 
kroków zmierzających do restrukturyzacji SP ZOZ „PK” , kierunek jest słuszny.
Program ogólny, pojemny, różne drogi rozwiązania przekształcenia, jest to słuszny i dobry 
krok. Program przedstawia stopniowy harmonogram działań, zakres, charakter 
świadczonych usług, który zmierza do poprawy jakości usług.   Zachęcał Radnych do 
przyjęcia tego programu. 

W dyskusji nad powyższym projektem uchwały głos zabrali:

Radna Pani Grażyna Ziółek zapytała:

- jakie korzyści będą mieli pacjenci z przekształcenia ?
- czy od kontraktu zależy jakość usług medycznych.
- Czy po  restrukturyzacji będzie możliwość wynegocjować większy kontrakt na usługi 

medyczne?  
- jakie będzie wyposażenie gabinetów po restrukturyzacji, czy jednakowe, czy 

zbliżone? 
- czy przy wynajmie gabinetu, wszyscy lekarze będą traktrowani jednakowo?
- Jakie będą dalsze losy laboratorium i radiologii?
- Czy w tym roku zmieni się nazwa SP ZOZ „ Przychodnie Kozienickie”

W odpowiedzi na powyższe Przewodniczący Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej Pan 
Marek Kuźmiński poinformował, iż program o którym mowa j.w.  nie jest częścią uchwały,  
jest intencyjny do dalszych działań.
Program zapewnia bezpieczeństwo zdrowtne, służy podnoszeniu jakości i dostępności  
podstawowej opieki zdrowotnej. Umożliwi objęcie zasadę konkurencyjności na rynku usług 
medycznych na równych prawach podmioty powołane do ich świadczenia, obniżeniu 
kosztów i podnoszeniu jakości usług.  Stworzy pracownikom służb medycznych warunki do 
pełnego wykorzystania potencjału zawodowego i umożliwi bezpośredni wpływ na 
kształtowanie oferty usług. 
Oferta programowa adresowana jest przede wszystkim do dotychczasowych wykonawców 
świadczeń usług medycznych  w SP ZOZ „PK”oraz podmiotów uprawnionych do 
utworzenia ZOZ  zapewniających zatrudnienie dotychczasowym pracownikom. 
Pierwszeństwo – to te podmioty, które będą złożone przez dotychczasowych pracowników  - 
będą na uprzywilejowanej pozycji.
 Przekazywanie gabinetów wraz z wyposażeniem – w tej kwesti będą prowadzone rozmowy, 
negocjacje, w jaki sposób przekazać wyposażenie.   
Sprawa Laboratorium i Zakładu Radiologii może zostać pod szyldem SP ZOZ „PK” 
Tak  1 jak i 2 jednostka będzie brana pod uwagę w poważnych negocjacjach.
W uzupełnieniu Dyrektor SPZ „PK” zwrócił uwagę, że Narodowy Fundusz Zdrowia jako 
dysponent środków budżetowych kontraktuje usługi z podmiotami niezależnie od ich formy 
własności.
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Mając na uwadze kontrakt zeszłoroczny, tegoroczny zwiększył się nieznacznie, wszystko 
zależy od przetargu na świadczenia usług medycznych, wypełniane są formularze, które są 
skrzętnie sprawdzane, wielkość zależy od siły przebicia zamawiającego,dotychczasowej  
praktyki w negocjacji świadczeń.  Cena przetargu jest stała dla wszystkich  dla całego 
województwa mazowieckiego.

  Po czym Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego zgłosił  
następujące poprawki do poniższego projektu uchwały:

W § 1 projektu uchwały wykreślić wyraz „ likwidacji”
Propozycja została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych bez uwag – 
jednogłośnie.

W Programie restrukturyzacji i przekształceń strukturalnych SPZOZ „Przychodnie 
Kozienickie” wprowadza się następujące zmiany:
W pkt. II  Programu w ostatnim wersecie wykreślić wyraz  „podjęcia” a zastąpić wyrazem 
„przygotowania”

W Programie zamienić kolejność wyrazów  „ o likwidacji lub restrukturyzcji” na 
 „o restrukturyzacji lub likwidacji”  
Za przyjęciem tej propozcji głosowało – 14 Radnych,
Głosów wstrzymujących się – 6.

W pkt. IV Programu wykreślić zdanie:
„ NZOZ-y zobowiązane będą do corocznych sprawozdań w zakresie wykorzystania 
przekazanego nieodpłatnie majątku, w tym nakładów poniesionych na jego utrzymanie”.
Propozycja została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych bez uwag – 
jednogłośnie.

W pkt. V skreślić wyraz   „ likwidacyjny” na początku zdania
( poprawka przyjęta – jednogłośnie)

W pkt. V Programu pierwsze zdanie otrzymuje brzmienie:

   Odrębna Uchwała Rady Miejskiej otworzy postępowanie o  restrukturyzacji lub likwidacji  
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej „ Przychodnie Kozienickie”   

W pkt. V Programu ostatnie zdanie otrzymuje brzmienie „ Czynności o których mowa 
powyżej prowadzić będzie osoba wyznaczona przez organ założycielski” 
Powyższa poprawka została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych bez 
uwag – jednogłośnie.
 Po czym projekt uchwały z uwzględnieniem przyjętych poprawek : 

- w sprawie przyjęcia programu restrukturyzacji i zmian strukturalnych 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej „ Przychodnie  
Kozienickie”.

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr X/133/2007 w załączeniu do protokołu.
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Ad. 4.
  W punkcie tym Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przedstawił kilka uwag ogólnych 
na temat   kompleksowej kontroli przeprowadzonej w Urzędzie Miejskim w Kozienicach w 
dniach od 16 stycznia do 4 kwietnia 2007r. :

Powyższa informacja była analizowana na posiedzeniach Komisji.
Była to typowa kontrola kompleksowa, która wydarza się raz na jedną kadencję, ostatnia 
była w roku 2003. Zarówno wnioski pokontrolne jak i odpowiedź  na wnioski i zalecenia  
pokontrolne  Radni otrzymali na piśmie.
„ Za to co jest napisane w protokole pokonktrolnym odpowiada Burmistrz Gminy
 i Skarbnik,  Rada za to nie odpowiada .”
Ta kontrola była najbardziej dokładna, szczegółowa, ze wszystkich dotychczasowych 
kontroli. 
Jeżeli chodzi o wnioski pokontrolne, zalecenia, uchybienia – nominalnie jest ich sporo,  
faktycznie żadne z nich nie ma wagi generalnej czy dominującej, czy bardzo istotnej, z  
której by wynikało np. nieprawidłowość w zarządzaniu majątku czy uszczupleniem majątku 
gminy czy przepływem finansowym, który nie zostałby udokumentowany, a został wykonany
- żadnych takich spraw nie stwierdzono. Jest to duża gmina, jeśli chodzi o wielkość budżetu.  
Koszty administracji procentowo kształtują się na poziomie 10-11%  co roku. 
Bardzo istotna sprawa – nie stwierdzono żadnych nieprawidłowości związanych z 
przetargami. 
Nieprawidłowości były związane ze sprawami finansowymi, organizacyjnymi, które 
wynikały przede wszystkim ze zmiennego prawa i nie nadążaniem przez pracowników z 
regulacjami na bieżąco, jeśli chodzi o różne numery kont czy innego rodzaju procedur,
drobnych nieprawidłowości w Statutach w jednostkach organizacyjnych gminy.
Są zastrzeżenia do KCKRiS, wynikłe z różnych okoliczności: KCKRiS finansowało Klub 
MG-MZKS – Klub się nie rozliczył, w zeszłym roku finansowało Festiwal piosenki polskiej  
im. Bogusława Klimczuka , ponieważ sponsorzy nie wywiązali się ze swoich wcześniej  
ustalonych zobowiązań.  Trudności finansowe połączone były również z ciągłymi 
problemami w wydatkach bieżących, ze szczupłym budżetem przekazywanym dla KCKRiS, 
kosztami bieżącymi, kosztami utrzymania mienia.
Kończąc swoją wypowiedź, Burmistrz zwrócił uwagę, że uchybienia związane z przepływem 
pieniedzy dla zakładu bardziej zdyscyplinują przy nowych przekształceniach 
organizacyjnych  KCKRiS.    
    
  W dyskusji nad powyższym tematem głos zabrali:

Radna Pani Ziółek Grażyna zwróciła uwagę na 4 punkty protokołu pokontrolnego;
pkt. 7, 32, 52, 73. 
Treść zapisów w protokole pokontrolnym, stanowiącym załącznik niniejszego protokołu.  
 Do powyższej kwestii ustosunkował się Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka:

Kontrole wewnętrzne i audyt finansowy jest rzeczą nową, nie ma wymogu stosowania we 
wszystkich gminach, tylko w gminach powyżej 50 mln  budżetu. Zgodnie z prawem 
zatrudniono audytora wewnętrznego, wtedy kiedy było to konieczne, nie było faktu braku 
jego zatrudnienia, było to zatrudnienie na umowę zlecenie. Audytor  wtedy zrobił wstępne 
przygotowania do badania prawidłowości procedur administracyjnych w Urzędzie.
Audyt to sprawdzanie prawidłowości procedur szeroko rozumianych, a nie tylko pieniądze.
Pracownik Urzędu Pani Iwona Sikora zdała państwowy egzamin i jest licencjonowanym 
audytorem zewnetrznym, jest również pracownik w Wydziale kontroli wewnętrznej. Jest już 
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kilka przeprowadzonych kontroli w jednostkach organizacyjnych, z tych kontroli są 
zalecenia w których stwierdza się drobne uchybienia, ale żadnych poważnych nie 
stwierdzono.
Audytor kontroluje zgodnie z procedurami prawa.
Ulgi  związane  z podatkami, rozłożeniem podatku na raty, czy umorzeniem podatków – jest  
to informacja jawna, Radni taką informację otrzymali na piśmie.
Nie było wyraźnych wytycznych z Ministerstwa Finansów, jakie dokumenty w tym zakresie 
winny być składane, które wykazują sytuację finansową podatnika.  
Burmistrz zwrócił uwagę, że nie było ani jednego przypadku w umorzeniu, czy odroczeniu, 
kiedy by nie było ważnego interesu podatnika  tzn. trudna sytuacja finansowa, albo inne 
przyczyny losowe związane z sytuacją niezależną od podatnika. Obecnie mamy Zarządzenie 
w tej kwestii jakie dokumenty podatnik musi złożyć przy decyzjach umorzeniowych, które 
dokumentują trudną sytuację finansową.

Burmistrz poinformował, iż nie było faktu podpisania umowy inwestycyjnej z wykonawcą,  
gdzie nie byłoby tej pozycji inwestycyjnej w budżecie uchwalonej przez Radę.
Było kilka podpisów umów wynikających z pośpiechu, przeoczenia, czy innych przyczyn,  
które nie miały kontrasygnaty Skarbnika, ale zaraz na najbliższej Sesji robione były korekty 
budżetowe na te inwestycje, które były najbardziej potrzebne, które z przyczyn obiektywnych 
były realizowane szybciej niż inne inwestycje.

Dyrektor dopuścił się do powstana  zobowiązań wymagalnyc , z tego wynikły odsetki 
     ( w tym okresie była niepłynność finansowa  zakładu )

Radny Pan Kuźnar Stanisław zapytał:
-  0 zamierzeniach Burmistrza,  czy będą wyciągnięte  jakieś konsekwencje w związku ze 
zgłoszoną sporą ilością wniosków pokontrolnych? Zdaniem Radnego są to wnioski  
poważne.   
Radnego interesowało - jakie wnioski, uwagi podjęła Komisja  Budżetu, Finansów i  
Rozwoju Gospodarczego na swoim posiedzeniu w powyższej kwestii? Zdaniem Radnego 
Komisja ta winna wypowiedzieć się w tej sprawie. 

Do powyższej kwestii ustosunkował się Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka.
Poinformował m.in. : Ważne jest   usunięcie uchybień czy nieprawidłowości. Inne środki – 
każdy musi ponieść odpowiedzialność adekwatną do czynu. 
Jako kierownika jednostki interesuje fakt , aby jak najszybciej usunąć uchybienia,  
nieprawidłowości, jeżeli ktoś z pracowników , w wyniku swojego działania doprowadził do 
powstania uszczerbku na mieniu, czy uszczerbku na finansach gminy poniesie  
konsekwencje adekwatne do jego  działań. Każdy z pracowników ma to zapisane w swoim 
zakresie obowiązków.

Radny Pan Mirosław Markiewicz uważa, że stwierdzone niedociągnięcia świadczą o tym, że 
musimy poprawić sprawność Urzędu i sprawność jednostek organizacyjnych, nie 
bagatelizowałby tych wszystkich wniosków, które świadczą o tym, że nadzór nad dużym 
zakładem  jak KCKRiS był znikomy.
Z wniosków wynika, że jest to naruszenie określonych zasad prawa finansowego, ustawy o 
finansach publicznych itd. Zdaniem Radnego należy dobrze się zastanowić nad 
propozycjami zmian przekształceń organizacyjnych KCKRiS na przyszły rok. 
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  Po czym głos zabrał Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 
Gospodarczego Pan Andrzej Wołos, który zwrócił uwagę, że Komisja analizowała powyższy 
temat przy udziale Burmistrza, Skarbnika, Dyrektorów Wydziałów Urzędu Miejskiego.
Było dużo pytań szczegółowych, na które Radni otrzymali odpowiedź.
Stwierdzone uchybienia w protokole należy podzielić na pewne kategorie, niektóre są 
drobne, gdzie w trakcie zostały usunięte, albo w tym roku nie mają miejsca dot. to spraw z 
zakresu księgowania, prowadzenia rozrachunków.
Odrebną kwestią jest kwestia finansowania inwestycji, zawierania umów, gdzie podpisuje 
się umowy nie mając pełnego zabezpieczenia. Część rzeczy jest do wyeliminowania 
natychmiast, Burmistrz winien zwiększyć nadzór nad samą działalnością Urzędu i jednostek 
organizacyjnych.
Reasumując Komisja ostatecznie przyjęła informację dot. wykonania wniosków z 
wystąpienia pokontrolnego kontroli kompleksowej przeprowadzonej w Urzędzie Miejskim w 
Kozienicach, wyrażając zaniepokojenie z powodu niedostatecznego nadzoru i kontroli ze 
strony Burmistrza i Skarbnika nad funkcjonowaniem Urzędu oraz jednostkami 
organizacyjnymi Gminy. 

Ustosunkowując się do powyższego wniosku Komisji Burmistrz zwrócił uwagę, że 
pracownikom  można tylko podziękować, bo wkładają wiele serce to co robią, często robią 
więcej niż muszą, niepokoju nie podzielił, jest od realizacji zadań i od realizacji zaleceń.     

Ad. 5. 
  Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przedstawił  pokrótce i sygnalizacyjnie  
informację na temat wariantów przekształceń organizacyjnych KCKRIS i KGK.
Temat ten będzie przedmiotem dyskusji posiedzeń Komisji oraz Sesji Rady Miejskiej,
gdzie będą podejmowane ewentualne decyzje. 
Powody przekształceń w dwóch przypadkach  są różne.
W przypadku KCKRiS jest zarzut Regionalnej Izby Obrachunkowej, że KCKRiS jako zakład 
budżetowy nie może prowadzić działalności kulturalnej, chociaż ustawa o działalności  
kulturalnej dopuszcza prowadzenie działaność kulturalną zarówno w formie jednostki  
organizacyjnej pt. zakład budżetowy, jednostka budżetowa, samorządowa instytucja kultury 
jak i jednostka organizacyjna nie posiadająca osobowości prawnej. Oczekiwania ze strony 
RIO są inne – trzeba dostosować się do nich. 
Jakie są możliwości :
W tych dwóch przypadkach czyli KGK i KCKRiS są trojakie możliwości.
Dziś nie sposób to rozwinąć, aby podjąć decyzje w tej sprawie.
Burmistrz powiedział o kierunkach ewentualnych zmian.
Trzy możliwości w przypadku KGK, bo to jest wbrew temu co było tutaj powiedziane,  
mieszkańcy na podstawie wyników tej kontroli mogą odnieść błędne wrażenie, że 
największym problemem jest KCKRIS,  a  nie KGK.  KGK -  jest to podmiot większy,  
dysponujący różnorakim majątkiem, w dużym stopniu zdekapitalizowanym, tam czekają nas 
spore inwestycje, spore wydatki pieniężne, dużo większe niż w KCKRiS, które tutaj urastało 
do rangi problemu. Jeśli będzie kontrola RIO w KGK, to też będą zalecenia dla KGK. 
Zgodnie z naszą wspólną wolą od 3 kadencji KGK jest nadal zakładem budżetowym. 
Oczekiwano na zmiany wynikające z Ministerstwa Finansów dot. kierunków 
obowiązkowych przekształceń
dot. zakładów budżetowych, póki co takiej decyzji Ministerstwo Finansów nie podjęło i nie 
podejmuje, a my jesteśmy zobligowani do podjęcia takiej decyzji zupełnie z innych przyczyn.
Mianowicie: fundusz spójności, europejskie pieniądze z Unii Europejskiej w kwocie 50 mln 
zł , jest szansa na te pieniądze, mamy przygotowane zadanie – poprawa gospodarki wodno-
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ściekowej na terenie Powiśla Kozienickiego. Jest już po przetargu na studium wykonalności  
tego projektu – będzie niedługo gotowy. Z niego wynika, że podmiotem, który będzie 
realizował to zadanie, musi  być taki podmiot, który ma osobowość prawną, który ma 
formułę spółki prawa handlowego. Na dzień dzisiejszy takiej formuły nie posiada ani gmina 
ani zakład budżetowy.
Dlatego też są trzy warianty przekształceń, o każdym zadecyduje Rada, albo całość KGK
 w jednoosobową spółkę z udziałem gminy, czyli właściciel się nie zmienia, zmienia się tylko 
rachunkowość, albo wydzielenie części majątku KGK i przekształcenie jej w spółkę, która 
będzie realizowała to zadanie, albo stworzenie nowego, zupełnie nowego podmiotu,  
wyposażenie go w mąjątek i zdolność do czynności prawnych – to też decyzja Rady.
W przypadku KCKRIS jest podobnie, są generalnie 3 warianty: albo całość – jednostka 
budżetowa, może być rozdział czyli po staremu Dom Kultury, Samorządowa instytucja  
kultury, a tutaj zakład budżetowy po staremu, co nie zmniejsza problemu, tylko zmniejsza 
skalę, skala mniejsza niekoniecznie lepiej.
Trzeci wariant jest  możliwy, bo w Polsce funkcjonują samorządowe instytucje kultury w 
zakresie zarówno kultury fizycznej jak i duchowej – szeroko rozumianej.
Reasumując, nic nie musimy od razu, każda decyzja musi być przemyślana, mamy na to  
czas do końca roku. Dobrze by było, żebyśmy całe jednostki przekształcały, aby od nowego 
roku zaczęły funkcjonować w nowej formule organizacyjnej.
         
Ad. 6.
  W kolejnym punkcie Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka udzielił odpowiedzi na 
interpelacje i zapytania radnych.

Dot. odbioru ciągów komunikacyjnych dla osób niepełnosprawnych przy amfiteatrze 
- odbiór końcowy przystosowania  istniejących ciągów komunikacyjnych dla potrzeb osób 
niepełnosprawnych w okolicy amfiteatru został dokonany w dniu 9.07.2007r. Odbiór został  
poprzedzony odbiorem dokonanym przez Urząd Dozoru Technicznego Oddział w Radomiu, 
który wydał decyzję w sprawie eksploatacji urządzeń transportowych. Nie zgłoszono 
Burmistrzowi wniosku – chęci udziału osób w odbiorze od organizacji niepełnosprawnych. 
W uzupełnieniu głos zabrali:
- Z-ca Burmistrza ds. technicznych Pan Igor Czerwiński dodał, że Komisja odbiorowa 
składała się z inwestora i przyszłego użytkownika.
Kto zaprosił niepełnosprawnych do udziału w odbiorze – nie ma takiej wiedzy.     

- Dyrektor KCKRiS Pan Marek Łuczyński, który poinformował, iż winda została wykonana 
zgodnie z projektem, będzie używana podczas imprez z udziałem niepełnosprawnych.
Na dzień dzisiejszy jest zabezpieczona, wszystko wykonane  z zaleceniami i projektami.
W razie potrzeby klucz znajduje się w recepcji.

Radny Pan Stanisław Kuźnar zwrócił uwagę, źe ma taką wiedzę, że na godzinę 11-tą były  
zaproszone osoby niepełnosprawne, nie określił, kto ich zaprosił, a odbiór odbył się o 
godzinie 8.00 rano.
Zdaniem Radnego winda winna być czynna na bieżąco a nie od święta.

    Mając na uwadze powyższe Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka poinformował, że
 z żadnych dokumentów nie wynika, że na odbiór proszone były osoby niepełnosprawne.  
Zobowiązał Dyrektora Wydz. Polityki Społecznej Panią Lucynę Malec, aby tą kwestię  
sprawdziła, wyjaśniła – kto zaprosił osoby niepełnosprawne na odbiór  i odpowiedziała na 
piśmie Radnemu Panu Stanisławowi Kuźnarowi.   
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Radny wspomniał również o instalacji kamery na OSiR,  której do tej pory nie ma.

Po czym zobowiązał Dyrektora KCKRiS, aby odpowiedział na piśmie Radnej Pani Ziółek  
Grażynie oraz Radnemu Panu Stanisławowi Kuźnarowi na temat zasad korzystania z tejże 
windy.  
Prosił również odpowiedź na piśmie na temat ewentualnego monitorowania. 

Dot. retransmisjii Sesji z dnia 28 czerwca 2007r. – retransmisja była 1 na żywo z pełnym 
wymiarem, w dniach o których była mowa nie było retransmisji – powód nie zadziałał  
dzwięk. Była sugestia, aby w takiej formie przebieg sesji  bez wymaganego dzwięku nie 
emitować.  

Dot. usprawnienia pracy Urzędu przy wydawaniu dowodów osobistych – zostały podjęte 
działania  w celu usprawnienia polegające na:

- szerokiej informacji w lokalnej telewizji kablowej oraz powiatowej na temat 
konieczności wymiany książeczkowych dowodów osobistych,

- rozpropagowaniu wśród sołtysów i przewodniczących komitetów osiedlowych 
informacji na temat ustawowej wymiany dowodów osobistych, 

- uruchomieniu punktu pomocy przy wypełnianiu wniosków o wydanie dowodu 
osobistego,

- przedłużeniu czasu pracy pracowników w piatki do godz. 17.00,
- z dniem 1.08.2007r. także w soboty w godzinach 8.00 – 12.00,
- od dnia 1.09.2007r. do końca roku praca w sytemie dwuzmianowym:

w poniedziałki – 8.00 –20.00,
wtorek – piątek 7.30 – 20.00,
soboty – 8.00 – 12.00 

W  celu utworzenia dodatkowych stanowisk pracy w biurze dowodów osobistych wyłonione 
zostały dwie soby w ramach przeprowadzonego konkursu. Osoby te winny posiadać karty 
dostępu do programu SOO ( System Obsługi Obywatela ), a także poświadczenie  
bezpieczeństwa upoważniające do dostępu do informacji niejawnych stanowiących 
tajemnicę służbową.
Dodatkowo przyjęta została jedna osoba do odbycia stażu, spełniająca konieczne 
wymagania związane z pracą przy ochronie danych osobowych. 

Dot. zatoczki autobusowej przy ul. Warszawskiej na wysokości Oś. Zdziczów i Polesie – 
wniosek w tej sprawie był kierowany do GDDKiA. Jest to objęte projektem przebudowy 
drogi krajowej nr 79, który jest w trakcie uzyskiwania pozwoleń.

Dot. przejścia dla pieszych na wysokości ul. Świerkowej – organizacja ruchu jest również 
przedmiotem opracowania przebudowy drogi krajowej nr 79. 

Dot stadionu –  Dyrektor KCKRiS poinformował m.in. : ma zapewnienia, że prace zostaną 
wykonane ze starannością, zgodnie z wykonaną ekspertyzą.  
Wierzy w to, że po tylu zabiegach, naciskach do 15 września br. wykonawca zakończy 
prace, to co do niego należy. Zabiegi mają być wykonane w sposób zadawalajacy zarówno 
dla piłkarzy jak i dla mieszkańców.   

Radny Pan Mirosław Markiewicz sugerował, aby powołać specjalną Komisję co do 
określenia stanu faktycznego stadionu.  
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Radny Pan Kuźnar Stanisław zapytał w imieniu wyborców – czy jest prawdą, że nie 
zapłacono  za piasek, który został wywieziony na budowę ( stadion) z Elektrowni 
„Kozienice” ? Radny ma informację, że za ten piasek nie została uregulowana należność.
Radnego interesuje koszt całego tego remontu, ponieważ ma informację, że będzie to 
kosztować ok. 200 tys. zł – jest to duża kwota. Dodał, że były zapewnienia Dyrektora 
KCKRiS  na komisjach, że koszt całego remontu  nie przekroczy kaucji gwarancyjnej.

W odpowiedzi na powyższe Dyr. KCKRiS Pan Marek Łuczyński – były robione wstępne 
opinie i oceny realizowanych prac na stadionie przed otrzymaną ekspertyzą.
W trakcie usuwania ziemi ze stadionu okazało się, że warstwa zalegająca, którą należy 
usunąć to nie jest ani 5, 10, 15, a w niektórych przypadkach 30 cm, stąd była konieczność 
usunięcia ok. 600m3  jak początkowo zakładano. W momencie kiedy zrobiono tą odkrywkę 
ponad 1600m3.
Mając na uwadze duże koszty z tym związane zajęto funkcję kontrolującą i nadzorującą,
co spowodowało obniżenie kosztów. 
Piasek, który został zapewniony z Elektrowni – nie zapłacono, ponieważ za piasek może być 
obciążony tylko wykonawca, piasek nie został nigdzie  wywieziony poza stadion, będzie 
zużyty do celów społecznych.

Kronika Kozienicka znajduje się w strukturach KCKRiS, bezpośredni nadzór – Dyrektor 
KCKRiS.

Zmian kadrowych w KCKRiS nie było, odszedł Pan Andrzej Zieliński – Kierownik OSIR, 
obecnie przebywa na urlopie. 
Na chwilę obecną wyznaczone są 3 osoby, które mają spore doświadczenie, wiele lat  
pracowały w OSiR . Dyrektor ma nadzieję, że osoby te będą pracować bez uszczerbku i nie 
obniżą poziomu usług.
W zakresie zakwaterowania i wyżywienia odpowiedzialna jest Pani Małgorzata Ćwiek, w 
zakresie transportu i zaopatrzenia Pani Bogusława Purchała, w zakresie spraw 
konserwacyjnych i napraw – Pan Leszek Wojtyna. 
Zdaniem Dyrektora wyznaczenie w/w osób zagwarantuje usługi na poziomie z którego nasi  
klienci będą zadowoleni.       

W zakresie wycinki drzew – topól nad rzeką Zagożdżonką na wniosek właściciela  
WZMiUW została wydana decyzja na wycinkę. Zadanie to zostanie wykonane w ramach 
porozumienia pomiędzy Burmistrzem a WZMiUW w III kwartale br. w ramach prac 
konserwacyjnych na rzece Zagożdżonce .
Topole przy drogach na wniosek zarządcy drogi usuwane są w miarę potrzeb. Awaryjne 
wycinki przy drogach i ulicach gminnych wykonywane są  niezwłocznie przez KGK w 
ramach zawartego porozumienia 
   
Dot.  doświetlenia przejść dla pieszych – realizacja wszystkich miejsc z powodu braku 
możliwości technicznych w najbliższym czasie nie będzie możliwa. Miejsca, gdzie nie 
wymagane są opracowania dokumentacji i rozbudowa sieci zostaną doświetlone we 
wrześniu br.   
Burmistrz Gminy zobowiązał Dyrektora KGK, aby podjął działania sprawdzające  przejścia 
dla pieszych, mając na uwadze wykonanie przecinki  konarów drzew, które  przesłaniają 
oświetlenia . O podjętych działaniach powiadomić zainteresowanego Radnego. 
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Dot.  umieszczenia znaku zakazu postoju w dni targowe przy ul. Polnej – ogólne przepisy – 
„Prawo o ruchu drogowym „ zabraniają postoju we wjazdach. Temat postoju w dni targowe 
był wielokrotnie poruszany z Komendą Powiatową Policji w Kozienicach oraz Starostwem 
Powiatowym – organem zarządzającym ruchem.
Mając na uwadze powyższe Burmistrz zobowiązał Dyrektora Wydz. PS o skierowanie pisma 
do Policji w celu przestrzegania i egzekwowania ( pismo do wiadomości Radnemu ).

Dot. ograniczenia prędkości w ul. Brzozowej i ul. Złotej w Alksandrówce – na ulicy  
Brzozowej istnieje strefa ograniczenia prędkości. Ulica Złota w Alesandrówce jako teren 
zabudowany jest objęta ogólnymi przepisami o ograniczeniu prędkości w terenie 
zabudowanym do 50 km/h. 

Dot. utrudnień po remoncie studzienek ( ubytki w jezdni) – ubytek został czasowo 
zabezpieczony bloczkami betonowymi.

Dot. remontu ulicy Sosnowej i Maciejowickiej – remont może być wykonany po 
umieszczeniu w planie wydatków budżetu. W zatwierdzonym planie na 2007 rok nie 
przewidziano wydatków na takie przedsięwzięcie. 

Dot. wykonania parkingu przy ul. Batalionów Chłopskich – obecnie trwają prace 
projektowe związane z przebudową ulicy Batalionów Chłopskich. 

Dot. wykonania skweru przy ulicy Bohaterów Getta – obecnie trwa procedura przetargowa 
wyboru wykonawcy robót związanych z budową skweru przy ul. Bohaterów Getta.

Dot. utworzenia punktu bibliotecznego w Łuczynowie – na wniosek Dyrektora Biblioteki  
Publicznej Gminy Kozienice – punkt biblioteczny w Łuczynowie zostanie utworzony na 
zasadzie przeniesienia Filii Nr 4 z Holendrów Piotrkowskich do miejscowości Łuczynów.
Zmiana lokalizacji podyktowana jest troską o lepsze wykorzystanie zgromadzonego 
księgozbioru i zaspokojenie potrzeb czytelniczych większej liczby mieszkańców naszej 
gminy, a także poprawę warunków lokalowych.
Dyrektor Biblioteki Publicznej ma zamiar w miejscowości Holendtry Piotrkowskie  
uruchomić punkt biblioteczny.
Procedura zmiany lokalizacji została przeprowadzona zgodnie z ustawą z dnia 27 czerwca 
1997 roku o bibliotekach, wprowadzona w życie i podana do publicznej wiadomości. 
Zarządzeniem Burmistrza, zainteresowani mieszkańcy – do dnia 31 października br. mogą 
składać opinie w tej sprawie. 

Odpowiedź na interpelację dot. bezpieczeństwa ( po interpelacjach zapytaniach Radnych ).

Dot. ograniczeń tonażowych na ul. Piłsudskiego – ulicą Piłsudskiego mogą jeździć 
samochody ciężarowe dla potrzeb ruchu lokalnego, nie może natomiast odbywać się ruch 
tranzytowy. 

Problem nieporządków ( nie skoszona trawa, śmieci) – np. wokół  „ STOKROTKI” był  
kilkakrotnie monitowany do właściciela „STOKROTKI” a także Policji. Urząd nie ma 
możliwości prawnych do stosowania grzywny.
W przypadkach stwierdzonych zaniedbań w tym zakresie prowadzone są rozmowy 
dyscyplinujące oraz monity pisemne.
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Burmistrz prosił, aby Komisja branżowa zajęła się tą kwestią i rozważyła ten problem , 
czeka na wnioski i opinie w tej sprawie. 

Dot. modernizacji drogi krajowej nr 79 – trwają procedury uzyskania przez GDDKiA 
niezbędnych pozwoleń, obecnie decyzji o ustaleniu lokalizacji drogi – wniosek z dnia 
15.06.2007r.   

Burmistrz nawiązał do monitoringu ( przeniesienia łączy do nowej siedziby Policji) – trwają 
uzgodnienia z Telekomunikacją Polską oraz innymi osobami, które uczestniczą w 
„przeniesieniu łączy”. Dobrze by było, aby zintensyfikować te działania.      

Ad. 7. 

W punkcie „wolne wnioski i  informacje” głos zabrali”

Radny Pan Stanisław Kuźnar wyraził niezadowolenie w związku  z otrzymaną odpowiedzią 
pisemną Dyrektora KCKRiS  na zgłoszoną interpelację na IX Sesji Rady Miejskiej w dniu 
28 czerwca 2007r. dot. organizacji festiwali Piosenki Polskiej im. B. Klimczuka począwszy 
od roku 2005.    
   Zdaniem Radnego jest to odpowiedź  niepełna  i niekompletna. Nie ustosunkowano się do 
tego, że należałoby się zastanowić, czy w takiej formie festiwal kontynuować. Są naciski  
niektórych grup, które twierdzą, że są inne ważniejsze wydatki. Jeśli chodzi o media, nie 
widział Telewizji Polskiej I i II programu, może tylko Polskie Radio ( mamy organizować to 
dla gazet), nie mając sponsorów medialnych szerszych. Zdaniem Radnego należy kwestię tą 
ponownie, dogłębnie przedyskutować i podjąć jakieś decyzje,  co do dalszych organizacji  
Festiwali.
 
Po czy zapytał – czy prawdą jest, że na terenie KCKRiS zatrudnione  są więzniowie z 
Zakładu Karnego , jeśli tak to na jakich  zasadch i warunkach to się odbywa ?

W odpowiedzi na powyższe Dyrektor KCKRiS Pan Marek Łuczyński poinformował,
że więźniowie odbywający karę w Zakładzie Karnym w Żytkowicach pracują na zasadach 
podpisanego porozumienia pomiędzy KCKRiS a Zakładem Karnym Żytkowice.
Pracują w pełni nieodpłatnie na dwóch obiektach KCKRiS, głównie przy sprawach 
porządkowych typu sprzątanie, zbieranie śmieci, butelek dotyczy szczególnie tego okresu, 
gdzie jest dużo turystów przebywających na terenie KCKRiS. 
Umowa długoterminowa, nie jest realizowana w sposób ciągły.   
Świadczenia ze strony KCKRiS : woda, jeden posiłek regeneracyjny oraz transport. 
  
Następnie w uzupełnieniu swojej wypowiedzi dot. reorganizacji KGK i KCKRiS   głos zabrał 
Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka, który poinformował, iż w każdym z wariantów 
tych  przekształceń nie ma mowy o jakichkolwiek zwolnieniach grupowych. Sytuacja na 
rynku pracy się zmieniła, jest inna niż 4 lata temu.    

  Po czym przkazał , iż otrzmał  informację od współudziałowca Firmy „EKOFUD” z 
siedzibą w Janowie, że ruszają z inwestycją pt. „Linia do produkcji soków jabłkowych” za
 5 mln wstępnie. Będzie zatrudnienie kilkunastu osób na początku. Prace mają ruszyć na 
przełomie sierpnia, września br.   
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Po czym zaprosił wszystkich Radnych na Ogólnopolską Pielgrzymkę Samorządowców, 
która odbędzie siię w dniu 26 sierpnia 2007 roku na Świeto Matki Bożej  Częstochowskiej  
na Janej Górze. Wszyscy Radni zaproszenie otrzymali na piśmie.  

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda 
dokonał zamknięcia o godz. 16.00  X  SE S J Ę RADY MIEJSKIEJ w KOZIENICACH.

Na tym protokoł zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY 
     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ
Elżbieta Kołodziejczyk
        inspektor                                                          MARIUSZ PRAWDA
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